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Protokół Nr VI/2019 
VI sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 28 marca 2019 r. 
BR.0002.3.2019 
VI Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzył o godz. 16.00  Wiceprzewodniczący Rady 
Powiatu Jacek Łożyński, wyznaczony przez Przewodniczącą Rady Powiatu Monikę 
Łępicka-Gij do przewodniczenia sesji. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

17 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Powitał radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi do 

protokołu V sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 lutego 2019 r.   
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr V/2019. 

Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 

Protokół V sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 lutego 2019 r. został przyjęty. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 

W. Strażewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił wniosek 

o rozszerzenie porządku obrad o punkt „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Giżycku”. 

Innych wniosków i uwag nie zgłoszono.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad.  

Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 

Wniosek przyjęto. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad VI sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 

2. Przyjęcie przez Radę protokołu V sesji z dnia 28 lutego 2019 r.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie  z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w tym 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej z uwzględnieniem Sprawozdania z realizacji 

Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Giżyckim 

za rok 2018.  

7. Debata na temat organizacji ruchu na drogach powiatowych w Powiecie Giżyckim. 

• Procedura związana z wprowadzeniem zmian w organizacji ruchu. 

• Strefy Płatnego Parkowania – streszczenie procedury. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Nr 4 

Specjalnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy 

w Giżycku.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Nr 5 

dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Nr 6 

Specjalnego w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Giżycku. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Giżycku 

w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Giżycku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Gustawa Gizewiusza w Giżycku 

w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Gustawa Gizewiusza w Giżycku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska 

i Agrobiznesu w Giżycku w pięcioletnie Technikum Nr 1 w Zespole Szkół 

Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum Nr 2 w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych 

im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku w pięcioletnie Technikum Nr 2 w Zespole 

Szkół Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku 

w pięcioletnie Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Nr 3 przy Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Giżycku. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie sesji.  
 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski zgłosił uwagę, żeby we wszystkich dzisiejszych projektach 

uchwał dokonać poprawki odnośnie aktualnego Dziennika Ustaw, w którym opublikowany 

jest tekst jednolity ustawy o samorządzie powiatowym – t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 511.     

Następnie przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu: 

1. Zajmowaliśmy się projektami uchwał dotyczącymi spraw edukacyjnych związanych 

ze zmianami w oświacie ponadgimnazjalnej – przekształcenia szkół. 

2. Zadecydowaliśmy o przystąpieniu Powiatu Giżyckiego do projektu „Poznajmy się 
przez sztukę” w ramach Polsko-Ukraińskiej Rady Wymiany Młodzieży. Projekt 

będzie realizowany przez Zespół Szkół Elektronicznych i Informatycznych.  

3. Zadecydowaliśmy o przystąpieniu Powiatu Giżyckiego do projektu „Współpraca na 

rzecz innowacji i wymiany dobrych praktyk - KA 201 - Partnerstwa strategiczne dla 

edukacji szkolnej” w ramach programu ERASMUS+ . Projekt będzie realizowany 

przez Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji.  

4. Zadecydowaliśmy o przystąpieniu Powiatu Giżyckiego do projektu „Sport bez barier” 

w ramach programu ERASMUS+SPORT. Projekt będzie realizowany przez 

Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych. 

5. Przyjęliśmy cennik opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w szkolnych 

schroniskach młodzieżowych. 

6. W trzech placówkach kończą się kadencje dyrektorów. W związku z tym ogłosiliśmy 

konkursy na stanowiska: dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego, dyrektora 

Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji, dyrektora Zespołu Szkół Elektronicznych 

i Informatycznych. Również powołaliśmy komisje konkursowe do wyłonienia 

kandydatów na poszczególne stanowiska.  

7. Ustaliliśmy kwoty dotacji do jednego noclegu w szkolnym schronisku młodzieżowym. 
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8. Ustaliliśmy kwoty dotacji na rok 2019 udzielanej szkołom niepublicznym 

o uprawnieniach szkoły publicznej w przeliczeniu na jednego ucznia/słuchacza.  

9. Przyznaliśmy dotację na realizację zadania publicznego: „IV Marszobieg dla 

autyzmu” dla Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci Niepełnosprawnych – „Podaruj 

dziecku radość” przy Szkole Podstawowej nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi 

w Giżycku na podstawie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie – tryb pozakonkursowy. 

10. Odbyły się Targi Edukacyjne Szkół Wyższych współorganizowane przez Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego. III edycja, która jest formą pomocy dla 

młodzieży w wyborze właściwej szkoły. Oprócz szkół wyższych prezentowała się 
nasza szkoła policealna oraz służby mundurowe: policja, straż pożarna, ministerstwo 

obrony narodowej w formie wojskowej komendy uzupełnień.  
11. Pracownicy Centrum Promocji i Informacji Turystycznej w marcu wzięli udział 

w targach turystycznych: 

28.02. – 03.03. – TARGI WIATR i WODA w WARSZAWIE, 

01– 03.03. – MIĘDZYNARODOWE TARGI TURYSTYCZNE we WROCŁAWIU, 

06 – 10.03. – MIĘDZYNARODOWE TARGI ITB w BERLINIE, 

22 – 24.03. – TARGI NA STYKU KULTUR w ŁODZI. 

12. Na początku marca brał udział na zaproszenie Marszałka Województwa w wyjeździe 

studyjnym do Brukseli, którego celem było omówienie spraw związanych ze 

zbliżającym się kolejnym okresem programowania i finansowania w Unii Europejskiej 

na lata 2023-2030.  

13. Delegacja młodzieży naszych szkół średnich wzięła udział w dwóch wydarzeniach 

w ramach współpracy z Miastem Alytus: 

• litewsko – polskim turnieju tenisa stołowego. W tym roku Powiat Giżycki 

reprezentowali uczniowie Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska 

i Agrobiznesu. W rozgrywkach wzięli też udział nauczyciele. 

Bezkonkurencyjny był Pan Andrzej Arian – nauczyciel ZSKŚiA zdobywając 

I miejsce. 

• litewsko – polskim przeglądzie piosenki. Powiat Giżycki reprezentowały 

uczennice Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu, które 

zachwyciły widownię wykonaniem swoich utworów. 

14. 15 marca w Ekomarinie Giżycko odbyła się konferencja "Rozwój Szlaku Fortyfikacji 

Mazurskich". Projekt zaprezentował Dyrektor Centrum Promocji i Informacji 

Turystycznej dr Robert Kempa.  

15. 8 marca w auli I Liceum Ogólnokształcącego odbył się pierwszy etap Turnieju Debat 

Oksfordzkich, w którym udział wzięły drużyny z Liceum w Wydminach, Zespołu 

Szkół Elektronicznych i Informatycznych oraz I Liceum Ogólnokształcącego. Celem 

wydarzenia była nauka kultury dyskusji i rozwijanie u młodych ludzi umiejętności 

oratorskich. 22 marca Bartoszycach odbył się drugi etap Debaty Oksfordzkiej, 

w którym wzięły udział drużyny z Giżycka i Bartoszyc. Giżycko reprezentował 

Zespół Szkół Elektronicznych i Informatycznych oraz I Liceum Ogólnokształcące. 

Do finału zakwalifikowały się obie nasze drużyny.  

16. Za zgodą dyrekcji II Liceum Ogólnokształcącego z inicjatywy Związku Sybiraków 

w Giżycku doszło do odsłonięcia tablicy pamiątkowej przypominającej tragiczne losy 

prześladowanych i zesłanych na Sybir Polaków i ich rodzin. W latach 1945 - 1958 

w budynku II Liceum Ogólnokształcącego w Giżycku mieścił się Punkt Repatriacyjny 

dla powracających ze Wschodu Polaków.  

17. Do końca marca ratownictwo medyczne wykonywane będzie przez firmę Falck, która 

od ponad 15 lat realizowała na terenie powiatu giżyckiego te usługi. Zmiana ustawy 

o Państwowym Ratownictwie Medycznym pozbawiła tego typu firmy prywatne 

możliwości wykonywania tych usług. Wobec tego do konkursu, który został 
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ogłoszony na całe województwo mogła przystąpić jedna bądź grupa firm publicznych 

uprawnionych do wykonywania usługi ratownictwa medycznego. Takie konsorcjum 

powstało, do którego zapisało się sporo instytucji publicznych, które mają prawo 

wykonywania takiej usługi. Zespoły, które do tej pory na terenie naszego Powiatu 

były obsługiwane przez firmę Falck to są dwie karetki w Giżycku i jedna 

w Wydminach zostały objęte przez dwa podmioty z tego konsorcjum tj. Szpital 

w Bartoszycach i Szpital w Olecku. Przez pewien czas trwały negocjacje.  

Z informacji uzyskanych od Dyrektora Szpitala w Bartoszycach wie, iż porozumiał się 
już z lekarzami i ratownikami giżyckimi, co do warunków pracy. Natomiast Szpital 

w Olecku, prezes spółki „Olmedica” jest otwarta do dalszych rozmów z pozostałą 
grupą ratowników giżyckich. Ma nadzieję, że wszystkie strony ostatecznie domkną 
swoje negocjacje i pozostali ratownicy giżyccy znajdą zatrudnienie w nowych 

firmach. Najważniejsze dla mieszkańców, że tzw. Pogotowie Ratunkowe będzie 

normalnie od 1 kwietnia funkcjonowało. Jest już gotowy grafik dyżurów.  

18. Jak co roku ruszyła kwalifikacja wojskowa, czyli ustalenie zdolności do czynnej 

służby wojskowej osób podlegających temu obowiązkowi. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych o pytania i uwagi do sprawozdania 

Zarządu. 

M. Nowakowski poprosił o informacje odnośnie referendum ewentualnego strajku 

nauczycieli. 

Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że w naszych placówkach było przeprowadzone 

referendum przez Związek Nauczycielstwa Polskiego – w szkołach od 77% do 99,9% 

głosowało za strajkiem. Wiedząc, bo wszystko na to wskazuje, że taki będzie koniec tego 

referendum, na spotkaniu z dyrektorami zapowiedział, że czeka na informacje 

o przygotowaniu rozwiązań w kwestii zapewnienia opieki nad młodzieżą, która w tym czasie 

przyjdzie do szkoły.  

M. Nowakowski zapytał o egzamin gimnazjalny. 

Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że mamy gimnazjum w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii oraz w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym, ale to nie jest tak 

znaczące jak w szkołach, dla których organem prowadzącymi jest miasto, czy gminy. Tam 

rzeczywiście będzie zagrożone przeprowadzenie egzaminu. Miejmy nadzieję, że do matur 

sprawa się wyjaśni. 

M. Mieńko zapytał, czy mówiąc o ratownictwie medycznym mamy pewność, że będą 
zapewnione dwie karetki na Giżycko i jedna na Wydminy i czy to będą ci sami pracownicy, 

którzy pracowali w Falck. 

Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że opiera się tylko na informacjach szefów tych 

placówek. I tak jeżeli chodzi o szpital w Bartoszycach będą dotychczasowi lekarze i na parę 
godzin nowy lekarz, który zgłosi akces do pracy. Natomiast ratownicy będą pracowali na 

warunkach podobnych jak w Falck. Karetki są nowe, wyposażenie w środku będzie 

stopniowo uzupełniane i wymieniane na nowsze. Takiej informacji nie ma, co do Wydmin, 

w jakim wieku jest karetka. Konkurs został rozstrzygnięty przez NFZ, który zaakceptował 

złożoną przez konsorcjum ofertę, a częścią konsorcjum jest i szpital w Bartoszycach i szpital 

w Olecku. Wojewoda też to zaakceptował, który w porozumieniu z NFZ ogłosił konkurs.     

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Wniosków i zapytań nie zgłoszono.  

 
Ad. 6. Sprawozdanie  z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w tym 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej z uwzględnieniem Sprawozdania z realizacji 
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Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Giżyckim 
za rok 2018.  
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych o pytania i uwagi do materiału. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 

Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem nie zgłaszając uwag. 
 

Ad. 7. Debata na temat organizacji ruchu na drogach powiatowych w Powiecie 

Giżyckim. 

• Procedura związana z wprowadzeniem zmian w organizacji ruchu – załącznik nr 6 do 

protokołu.  

• Strefy Płatnego Parkowania – streszczenie procedury – załącznik nr 7 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
M. Nowakowski powiedział, że dostali przykładowe strefy płatnego parkowania, ale  

w Olsztynie. Jego oczekiwania były takie, że będą to przykładowe strefy w Giżycku i mieliby 

podstawę do rozmów. Zwołując ten temat wszyscy radni byli zainteresowani, żeby o tym 

porozmawiać.  
J. Karpiński stwierdził, że będziemy rozmawiać nad czymś, co nie jest naszą kompetencją. 
Strefy płatnego parkowania są wyłączną domeną Rad Gmin, w przypadku Giżycka – Rady 

Miasta. Zarządcy dróg, co miasto wypracuje w tej kwestii, muszą to wprowadzić. My nie 

możemy nawet dyskutować, czy robi dobrze, czy źle. Jako obywatel owszem w ramach obrad 

sesji Rady Miasta, ale dyskusja teraz o strefach płatnego parkowania mija się z celem.    

B. Kurowicka powiedziała, że muszą się zastanowić nad problemem, jak udrożnić nasze 

ulice, zastanowić się, które ulice są najbardziej oblegane i żeby coś z tym zrobić. Nasze ulice 

są zablokowane przez samochody pracowników, którzy zostawiają je na 8 godzin. Petent, 

który przyjeżdża np. do banku nie ma gdzie postawić samochodu. Inną sprawą są turyści, 

którzy przyjeżdżają i też blokują miejsca na dłuższy czas. Rozmawialiśmy na Komisji, jak 

udrożnić ulice, które prowadzą do plaży (ul. Zajączka, ul. Unii Europejskiej) i tu potrzebne są 
przekierowania na parkingi. W ten sposób możemy sobie w tym roku dyskutować 
i obserwować, co się dzieje i wtedy podjąć wnioski, bo teraz jest już za późno, żeby w tym 

roku coś jeszcze zrobić.  
J. Łożyński przypomniał, że na Komisji Finansów był obecny Burmistrz, który oświadczył, 

że są prowadzone prace nad przygotowaniem stref płatnego parkowania i uruchomienie tego 

przewidziane jest na sezon 2020. Mamy jeszcze czas na podejmowanie decyzji 

i formułowanie wniosków.  

M. Mieńko podziękował Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych G. Moszczyńskiemu za 

otrzymane materiały. Zastanawiał się, jak on by z tego wybrnął. Radni mówią o czymś 
i próbują uzyskać informacje, które nie są w kompetencji Dyrektora. Materiały, które 

Dyrektor nam dostarczył to jest mistrzostwo świata. 

M. Nowakowski powiedział, że nikogo z radnych nie pobudziła do stref płatnego parkowania 

rządza pieniądza, a fakt że miasto robi się trudno dostępne. Skoro nie możemy zrobić strefy 

płatnego parkowania, to może zróbmy oznakowanie pionowe, np. zakaz parkowania do 60 

minut, bo takie znaki funkcjonują. 
Dyrektor ZDP G. Moszczyński odpowiedział, że określenie czasu zatrzymania, postoju przy 

drodze powiatowej jest możliwe, ale nie na zatokach i parkingach. Jest to droga 

ogólnodostępna i jeżeli zaparkuje może stać dowolnie. Po to są te strefy płatnego parkowania, 

które ograniczają możliwość parkowania. Trudno będzie coś z tym zrobić. Na ulicy, gdzie nie 

ma miejsca postojowego i jest możliwość zatrzymania można ustawić znak zakaz postoju 

określający czas.  

Starosta M. Drzażdżewski uzupełnił, że o tym będzie decydował właściciel parkingu, a my 

nie mamy parkingów. Mamy zatoki postojowe przy drogach.     
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M. Nowakowski stwierdził, że są ulice powiatowe, przy których można postawić znak 

pionowy do 30 minut.           

M. Drzażdżewski powiedział, że mamy takie przykłady, gdzie może w dwóch miejscach jest 

określenie minutowe. Ale zna opinię policji, co do tego, bo trzeba jeszcze to wyegzekwować 
i jest to trudne.  

T. Szostkowski zaproponował: mamy rok czasu, wypracujmy opinię Rady, którą 
przedstawimy Radzie Miejskiej, nie jako coś zobowiązującego, ale w pewien sposób tak. Jako 

radni, pracownicy widzimy różne rzeczy i widzimy więcej. 

Dyrektor ZDP G. Moszczyński wyjaśnił, że Burmistrz, aby wdrożyć płatną strefę musi 

zasięgnąć opinii zarządcy drogi oraz organu zarządzającego, czyli Starosty. I wtedy powiemy, 

co i jak widzimy. Rada Miasta może uchwalić te strefy biorąc pod uwagę naszą opinię. 
T. Szostkowski zaproponował, żeby radni zgłaszali swoje wnioski do Dyrektora ZDP, który 

widziałby je przygotowując się do zatwierdzenia organizacji ruchu.   

M. Drzażdżewski stwierdził, że rzeczywiście jeżeli chodzie o płatną strefę parkowania jako 

samorząd powiatowy nie mamy za dużo do powiedzenia. Miesiąc temu Komisja Finansów też 
zajmowała się tym tematem. Właściwe instytucje do rozpatrywania niektórych zgłoszonych 

na posiedzeniu wniosków i uwag zostały powiadomione, wysłał stosowne zawiadomienia do 

Burmistrza, Gminnego Zakładu Komunalnego. Potraktujmy to jak pewien element dyskusji, 

która gdzieś tam osiągnie swój cel, o którym będzie decydować Rada Miejska, jeżeli chodzi 

o strefy parkowania. Jeżeli chodzi o same wyznaczanie miejsc przy drogach powiatowych, 

to należy do nas, ale nie jesteśmy już dominującym zarządcą jeżeli chodzi o Giżycko, bo 

sporo dróg zostało przejętych przez miasto i to miasto decyduje o takim systemie parkowania 

poza tym, co jest planowane w strefie płatnego parkowania.  

W. Strażewicz zaproponował, żeby z dzisiejszej sesji poszedł sygnał do Rady Miejskiej 

kompetentnej do wyznaczania i tworzenia stref, że jesteśmy zainteresowani udziałem 

w pracach przygotowawczych  do podjęcia uchwał. 

T. Szostkowski poprosił, żeby na ulicach, które kompetencyjnie podlegają do nas, umieścić 
przekierowania informujące przyjezdnych o dużym parkingu gruntowym, kilka znaków 

kierujących do parkingu.  

M. Lemecha powiedział, że sporo osób nie akceptuje remontów ulic, które kończą się 
zawężaniem jezdni, a takie zjawiska na terenie Giżycka mają miejsce. Apeluje, aby planować 
remonty w ten sposób, aby nie robić z Giżycka średniowiecza jeśli chodzi o linię 
komunikacyjną.   
Wiceprzewodniczący Rady podsumował, żeby potraktować debatę jako wstęp do procesu 

przygotowawczego do organizowania miejsc płatnych.    

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 
Nr 4 Specjalnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy 

w Giżycku.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z założeniami reformy oświaty, na mocy art. 127 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – 

Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. 

zm.) z dniem 1 września 2017 r. likwiduje się klasę I, a w latach następnych kolejne klasy 

dotychczasowego gimnazjum. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, 

prowadzący dotychczasowe gimnazjum, w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze 

uchwały, stwierdza zakończenie jego działalności.  

W związku z powyższym, z dniem 31 sierpnia 2019 r. stwierdza się zakończenie działalności 

Gimnazjum nr 4 Specjalnego przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana 

Brzechwy z siedzibą przy ul. Białostockiej 3 w Giżycku.  

Mając powyższe na uwadze, zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych o pytania i uwagi. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 
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Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było.    

Uchwała Nr VI.49.2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 
Nr 4 Specjalnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy 

w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

Nr 5 dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z założeniami reformy oświaty, na mocy art. 180 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – 

Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. 

zm.) z dniem 1 września 2017 r. likwiduje się klasę I, a w latach następnych kolejne klasy 

dotychczasowego gimnazjum. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, 

prowadzący dotychczasowe gimnazjum, w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze 

uchwały, stwierdza zakończenie jego działalności.  

W związku z powyższym, z dniem 31 sierpnia 2019 r. stwierdza się zakończenie działalności 

Gimnazjum nr 5 dla Dorosłych przy Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

z siedzibą przy ul. Aleja 1 Maja 30 w Giżycku.  

Mając powyższe na uwadze, zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było.    

Uchwała Nr VI.50.2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 
Nr 5 dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku 

została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

Nr 6 Specjalnego w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z założeniami reformy oświaty, na mocy art. 127 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – 

Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. 

zm.) z dniem 1 września 2017 r. likwiduje się klasę I, a w latach następnych kolejne klasy 

dotychczasowego gimnazjum. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, 

prowadzący dotychczasowe gimnazjum, w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze 

uchwały, stwierdza zakończenie jego działalności.  

W związku z powyższym, z dniem 31 sierpnia 2019 r. stwierdza się zakończenie działalności 

Gimnazjum nr 6 Specjalnego przy Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii z siedzibą przy 

ul. Smętka 5 w Giżycku.  

Mając powyższe na uwadze, zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   
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Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było.    

Uchwała Nr VI.51.2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 
Nr 6 Specjalnego w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Giżycku została podjęta – 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Giżycku 
w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 146 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe 

(t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.).  

Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące z dniem 

1 września 2019 r., staje się czteroletnim liceum ogólnokształcącym, o którym mowa w art. 

18 ust. 1 pkt 2 lit. a ustawy – Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 996 z późn. zm.).  

Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzący dotychczasowe trzyletnie 

liceum ogólnokształcące w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze uchwały, 

stwierdza jego przekształcenie w czteroletnie liceum ogólnokształcące, która to uchwała 

stanowi jednocześnie akt założycielski szkoły. W latach szkolnych 2019/2020- 2021/2022 w 

czteroletnim liceum ogólnokształcącym prowadzi się klasy dotychczasowego trzyletniego 

liceum ogólnokształcącego dla absolwentów dotychczasowego gimnazjum, aż do momentu 

likwidacji tych klas, zgodnie z art. 147 ustawy – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe. Od roku szkolnego 2020/2021 nie prowadzi się naboru do klasy I trzyletniego 

liceum ogólnokształcącego. 

Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe 

i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania 

statutów celem ich dostosowania do aktualnych przepisów prawa.  

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było.    

Uchwała Nr VI.52.2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Giżycku 
w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Giżycku 

została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Gustawa Gizewiusza w Giżycku 

w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Gustawa Gizewiusza w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 146 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe 

(t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.).  

Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące z dniem 

1 września 2019 r., staje się czteroletnim liceum ogólnokształcącym, o którym mowa w art. 

18 ust. 1 pkt 2 lit. a ustawy – Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 996 z późn. zm.).  
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Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzący dotychczasowe trzyletnie 

liceum ogólnokształcące w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze uchwały, 

stwierdza jego przekształcenie w czteroletnie liceum ogólnokształcące, która to uchwała 

stanowi jednocześnie akt założycielski szkoły. W latach szkolnych 2019/2020- 2021/2022 

w czteroletnim liceum ogólnokształcącym prowadzi się klasy dotychczasowego trzyletniego 

liceum ogólnokształcącego dla absolwentów dotychczasowego gimnazjum, aż do momentu 

likwidacji tych klas, zgodnie z art. 147 ustawy – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe. Od roku szkolnego 2020/2021 nie prowadzi się naboru do klasy I trzyletniego 

liceum ogólnokształcącego. 

Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe 

i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania 

statutów celem ich dostosowania do aktualnych przepisów prawa.  

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było.    

Uchwała Nr VI.53.2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Gustawa Gizewiusza w Giżycku 

w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Gustawa Gizewiusza w Giżycku została 
podjęta – stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 
M. Lemecha powiedział, że jego sposób głosowania wynika z treści ustawy podjętej przez 

parlament i rząd, który nakazuje mu w określony sposób głosować. Uważa, że ustawa narusza 

drugą ustawę o samorządzie gminnym, samorządzie powiatowym, która zapewnia mu 

swobodę głosowania. Tym czasem ustawa, która jest podstawą prawną do naszej uchwały 

nakazuje wszystkim samorządom tak a nie inaczej głosować, a on się nie zgadza z tą wersją 
kształtowania polskiego prawa.  

W. Strażewicz zaapelował do wszystkich radnych, żeby nie głosować jak radny M. Lemecha, 

bo będziemy jednym powiatem, gdzie zostaną gimnazja.    

 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 184 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe 

(t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.).  

Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych z dniem 1 września 2019 r., staje się czteroletnim liceum ogólnokształcącym dla 

dorosłych, o którym mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. a ustawy – Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. 

z 2018 r., poz. 996 z późn. zm.).  

Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzący dotychczasowe trzyletnie 

liceum ogólnokształcące dla dorosłych w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze 

uchwały, stwierdza jego przekształcenie w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych, która to uchwała stanowi jednocześnie akt założycielski szkoły. W latach 

szkolnych 2019/2020- 2022/2023 w czteroletnim liceum ogólnokształcącym dla dorosłych 

prowadzi się klasy dotychczasowego trzyletniego liceum ogólnokształcącego dla dorosłych 

dla absolwentów dotychczasowego gimnazjum, aż do momentu likwidacji tych klas, zgodnie 
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z art. 185 ustawy – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe. Od roku szkolnego 

2020/2021 nie przeprowadza się postępowania rekrutacyjnego na semestr pierwszy klasy I 

trzyletniego liceum ogólnokształcącego dla dorosłych. 

Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe 

i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania 

statutów celem ich dostosowania do aktualnych przepisów prawa.  

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było.    

Uchwała Nr VI.54.2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 
Dorosłych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku została 

podjęta – stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu w Giżycku w pięcioletnie Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Kształtowania 

Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 152 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (t.j. 

Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.).  

Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowe czteroletnie technikum z dniem 1 września 

2019 r., staje się pięcioletnim technikum, o którym mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. b ustawy – 

Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 996 z późn. zm.).  

Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzący dotychczasowe 

czteroletnie technikum w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze uchwały, 

stwierdza jego przekształcenie w pięcioletnie technikum, która to uchwała stanowi 

jednocześnie akt założycielski szkoły.  

W latach szkolnych 2019/2020- 2022/2023 w pięcioletnim technikum prowadzi się klasy 

dotychczasowego czteroletniego technikum dla absolwentów dotychczasowego gimnazjum, 

aż do momentu likwidacji tych klas, zgodnie z art. 153 ustawy – Przepisy wprowadzające 

ustawę – Prawo oświatowe. Od roku szkolnego 2020/2021 nie prowadzi się naboru do klasy I 

czteroletniego technikum. 

Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe 

i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania 

statutów celem ich dostosowania do aktualnych przepisów prawa.  

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1.    

Uchwała Nr VI.55.2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu w Giżycku w pięcioletnie Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Kształtowania 
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Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 20 

do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 2 w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych 

im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku w pięcioletnie Technikum Nr 2 w Zespole 
Szkół Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 152 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (t.j. 

Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.).  

Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowe czteroletnie technikum z dniem 1 września 

2019 r., staje się pięcioletnim technikum, o którym mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. b ustawy – 

Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 996 z późn. zm.).  

Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzący dotychczasowe 

czteroletnie technikum w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze uchwały, 

stwierdza jego przekształcenie w pięcioletnie technikum, która to uchwała stanowi 

jednocześnie akt założycielski szkoły.  

W latach szkolnych 2019/2020- 2022/2023 w pięcioletnim technikum prowadzi się klasy 

dotychczasowego czteroletniego technikum dla absolwentów dotychczasowego gimnazjum, 

aż do momentu likwidacji tych klas, zgodnie z art. 153 ustawy – Przepisy wprowadzające 

ustawę – Prawo oświatowe. Od roku szkolnego 2020/2021 nie prowadzi się naboru do klasy I 

czteroletniego technikum. 

Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe 

i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania 

statutów celem ich dostosowania do aktualnych przepisów prawa.  

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1.    

Uchwała Nr VI.56.2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum Nr 2 w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych 
im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku w pięcioletnie Technikum Nr 2 w Zespole 

Szkół Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku 
została podjęta – stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku w pięcioletnie 
Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 152 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe 

(t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.).  

Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowe czteroletnie technikum z dniem 1 września 

2019 r., staje się pięcioletnim technikum, o którym mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. b ustawy – 

Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 996 z późn. zm.).  

Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzący dotychczasowe 

czteroletnie technikum w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku w drodze uchwały, 
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stwierdza jego przekształcenie w pięcioletnie technikum, która to uchwała stanowi 

jednocześnie akt założycielski szkoły.  

W latach szkolnych 2019/2020 - 2022/2023 w pięcioletnim technikum prowadzi się klasy 

dotychczasowego czteroletniego technikum dla absolwentów dotychczasowego gimnazjum, 

aż do momentu likwidacji tych klas, zgodnie z art. 153 ustawy – Przepisy wprowadzające 

ustawę – Prawo oświatowe. Od roku szkolnego 2020/2021 nie prowadzi się naboru do klasy I 

czteroletniego technikum. 

Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe 

i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania 

statutów celem ich dostosowania do aktualnych przepisów prawa.  

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1.    

Uchwała Nr VI.57.2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku w pięcioletnie 

Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku została podjęta – stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego Nr 3 przy Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Szkolne Schronisko Młodzieżowe Nr 3 przy Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Giżycku działające na terenie Powiatu Giżyckiego, jest obiektem 

sezonowym i działa w oparciu o Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej z dnia 2 

listopada 2015 r. w sprawie rodzajów i szczegółowych zasad działania placówek publicznych, 

warunków pobytu dzieci i młodzieży w tych placówkach oraz wysokości i zasad odpłatności 

wnoszonej przez rodziców za pobyt ich dzieci w tych placówkach (Dz. U. z 2015 r., poz. 

1872 z późn. zm.). Zostało powołane uchwałą nr XL/316/2006 Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 28 marca 2006 r. w sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 3 

w Giżycku na bazie internatu Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku 

(ówczesne Centrum Kształcenia Ustawicznego i Doskonalenia Nauczycieli z siedzibą przy 

ul. Smętka 5 w Giżycku).   

Zamiar likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 3 z siedzibą przy ul. Smętka 5 

w Giżycku, związany jest ze zmianą siedziby CKZiU w Giżycku przy którym schronisko 

zostało powołane (obecnie jednostka funkcjonuje przy Alei 1 Maja 30), jak również 
z podjęciem przez Radę Powiatu w Giżycku uchwały Nr VI.50.2015 z dnia 30 kwietnia 2015 

roku w sprawie utworzenia Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Giżycku, który 

wykorzystuje obecnie miejsca w internacie CKZiU z przeznaczeniem na zakwaterowanie 

wychowanków MOS (na bazie których działało szkolne schronisko). Dyrektor Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku, wystąpiła z sugestią likwidacji 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 3 w Giżycku. Schronisko nie generuje żadnych 

dochodów. Z uwagi na całkowity brak możliwości korzystania przez młodzież szkolną 
z oferty Szkolnego Schroniska Młodzieżowego nr 3 w Giżycku, koniecznym stało się 
dokonanie formalnej likwidacji tejże placówki.  

Niniejsza uchwała rozpoczyna procedurę likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Nr 3 w Giżycku. Ma ona charakter intencyjny i wymaga zastosowania art. 89 ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 996 z późn. zm.). Na jego 

podstawie przy likwidacji placówki oświatowej jaką jest niewątpliwie szkolne schronisko, 
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należy zastosować taki sam tryb postępowania, jak przy likwidacji szkoły z wyjątkiem 

warunku likwidacji z końcem roku szkolnego (w tym wypadku, organ prowadzący placówkę 
może postanowić o jej likwidacji w każdym czasie i nie jest zobligowany do przestrzegania 

obowiązku dotyczącego końca danego roku szkolnego). Niezbędne jest uzyskanie pozytywnej 

opinii Warmińsko – Mazurskiego Kuratora Oświaty w Olsztynie oraz opinii związków 

zawodowych zrzeszających nauczycieli. Na co najmniej sześć miesięcy przed likwidacją 
placówki należy powiadomić o jej zamiarze uczniów i ich rodziców (bądź samych uczniów 

w przypadku szkoły dla dorosłych). Planowana likwidacja Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Nr 3 przy Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku, 

nastąpi z dniem 31 października 2019 r.  

Z uwagi na powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni zasadne i konieczne.  

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 

uchwały.   

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych o pytania i uwagi. 

J. Krysiuk zapytał, czy koniecznie trzeba schronisko likwidować, a nie można przekazać dla 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii. 

Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że dokładnie tak będzie. Schronisko mieściło się 
przy ul. Smętka. Zmiana siedziby CKZiU na Al. 1 Maja powoduje, że nie ma tam takich 

możliwości. W sezonie rzeczywiście część pomieszczeń, które dzisiaj zajmuje MOS będzie 

można wykorzystać i niedługo spotkamy się z uchwałą w sprawie powołania schroniska, ale 

już w MOS.  

Innych uwag i pytań nie wniesiono. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2.    

Uchwała Nr VI.58.2019 w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego Nr 3 przy Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku 

została podjęta – stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 
Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Dnia 18 lutego 2019 r. do Starosty Giżyckiego wpłynęła skarga (przekazana przez Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Giżycku) Pana D. R. - kuratora osoby niepełnosprawnej Pana 

A. J. K. - mieszkańca Domu Pomocy Społecznej w Giżycku, w której zarzuca pracownikom 

placówki brak staranności w wyszukiwaniu apteki sprzedającej leki jego podopiecznemu po 

najniższych cenach. Według Skarżącego apteką sprzedającą leki o najniższych cenach w 

Giżycku jest Apteka "Społeczna", w której leki przepisane Panu A. J. K kosztują 87,97 zł. 

Pracownicy placówki dokonali zakupu leków za kwotę 104,52 zł. Zgodnie z art. 229 pkt. 4 

Kodeksu postępowania administracyjnego organem właściwym do rozpatrzenia skargi na 

kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych jest Rada Powiatu.  

W związku z powyższym Starosta Giżycki przekazał skargę do Przewodniczącej Rady 

Powiatu w Giżycku, która skierowała ją do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 14 marca br. w obecności Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Giżycku Lucyny Pietranis /Skarżący nie uczestniczył w posiedzeniu/ 

dokonała dokładnej analizy skargi i wypracowała poniższą opinię. 
Przede wszystkim brak jest podstaw prawnych zobowiązujących placówkę do dokonywania 

zakupu leków jej mieszkańcom. Leki mogą nabywać sami mieszkańcy, kuratorzy, 

opiekunowie prawni, bądź członkowie rodziny. Taką usługę mogą wykonywać pracownicy na 
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wyraźną prośbę mieszkańca lub opiekuna prawnego złożoną na piśmie. Takie oświadczenie 

kurator Pan D. R. złożył 23.11.2018 r. Zakup leków i innych artykułów medycznych na rzecz 

mieszkańców odbywa się na podstawie obowiązującej w DPS instrukcji. Dbając o racjonalne 

gospodarowanie środkami pieniężnymi mieszkańców dwa razy w roku dokonuje się zapytania 

o cenę leków w trzech najbliżej położonych aptekach w trybie zamówień publicznych 

o wartości poniżej 30 000 Euro. Obecnie dokonuje się zakupu leków w Aptece "Przyjazna" na 

podstawie najkorzystniejszej oferty z dnia 28.11.2018 r. 

Biorąc pod uwagę powyższe fakty oraz to, że przy aktualnej obsadzie kadrowej DPS nie jest 

w stanie monitorować na bieżąco cen leków dla 131 mieszkańców, w tym 70 przewlekle 

somatycznie chorych, według rodzajów leków w kilkunastu aptekach w Giżycku, Komisja 

jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną.  
Jednocześnie Komisja sugeruje Skarżącemu wskazywanie, na pięć dni przed terminem 

zakupu leków przez pracownika DPS, apteki w Giżycku, która według jego rozeznania 

sprzedaje leki po najkorzystniejszych cenach.  

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych o pytania i uwagi. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było.    

Uchwała Nr VI.59.2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Ad. 19. Sprawy różne. 
M. Mieńko zapytał, czy sekretarka musi siedzieć w sekretariacie w czasie obrad sesji. 

Trzymać specjalnie urzędnika, tylko po to, żeby na koniec zamknął za nami drzwi. 

Starosta M. Drzażdżewski opowiedział, że z radnym M. Mieńko później to wyjaśnią. 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił nową Sekretarz Powiatu Małgorzatę Jasińską, która 

pracuje na tym stanowisku od 1 lutego br. 

 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 
Ad. 20. Zamknięcie sesji.  
Wobec wyczerpania porządku obrad VI sesji o godz. 17:15 Wiceprzewodniczący Rady 

zamknął obrady.   

 
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   

 

Protokołowała                                                                 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  
 

Agnieszka Jarocka                    Jacek Łożyński  
 


